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 بسمه تعالی



   حضور تاجر اردنی  با  صنعت اتاق بازرگانی صنایع معادن و کشاورزی بجنورد  جلسه کمیسیون 

 اطلاعات جلسه 

 تاریخ جلسه: 

30/11/1402 
 محل نشست: 

سالن جلسات اتاق بازرگانی،صنایع،معادن و  

 کشاورزی بجنورد 

 ساعت شروع: 

10:00 

 ساعت خاتمه: 

1:00 

 حسین نژاد   -عمار محمد ابراهیم نصار    -علی محمد جاجرمی آقایان: اعضای حاضر در جلسه

 شاهوردی مفرد   -قدوسی -محروقیخانم ها : 

 دستور جلسه: 

  چگونگی جانمایی  تاسیس و بهره برداری پنل خورشیدی   -1

 مشروح مذاکرات 

با   تاجر اردنی  نیروگاه های پنل خورشیدی  مورخ  جلسه دیدار  بازرگانی    1402/ 30/11نماینده شرکت برق در خصوص ایجاد  اتاق  در محل 

تشکیل گردید .در ابتدا خانم محروقی ضمن عزرض خوش آمد گویی از رئیس کمیسیون صنعت خواستند در خصوص نیازمندی های تاجر  

 اردنی در این خصوص توضیحاتی را بیان فرمایند .

آقای جاجرمی در ادامه اظهار داشتند در بخش انرژی خورشیدی مجموعه گلچین فوم سال هاس دارد کار می کند و به مرور مشاهده کردیم  

ه  مزرعه برق دارد در کشور تقویت می شود و اینکه جناب عمار که از کشور اردن آماده اند تصمیم دارند هلدینگی را تشکیل دهند و با توجه ب

اردن از لحاظ انرژی بسیار ضعیف است ایشان بسیار راغب هستند که این اتفاق صورت گیرد و اینکه بعد از صحبت ها و مذاکرات    اینکه کشور

نولوژی  به این نتیجه رسیدیم که اگر بخواهیم پنل ها را وارد کنیم هزینه آن بسیار بالاست در نتیجه بهتر است متخصص از کشور مصر بیاوریم و تک

اینجا د .و جناب عمار تخصصشان  را  برق شویم  اداره  برای  بازوی خوبی  و  تولید کنیم و در کل کشور پخش کنیم  ما  بگذارد و  ما  اختیار  ر 

کشاورزی است و تصمیم دارند شرکت های تحقیقاتی را بیاورند و در عمل متوجه می شویم که کود و بذر ما تقلبی است و بعد اینکه از کود و  

 تولیدمان افزایش یافت در فروش نیز کمک می کنند. بذر خوب استفاده شد و

در   1394در ادامه جناب آقای حسین پور نماینده شرکت برق توضیحاتی را بیان نمودند ایشان افزودند بر اساس تصمیمات جهانی که در سال  

کشور بود و ایران هم قرار    10کشور دنیا جمع شوند تا بتوانند آلایندگی محیط زیست دنیا را کم کنند و ایران هم یکی از    177پاریس گرفته شد  

سال که برنامه توسعه    5% آلاینده ها و وزارت نیرو هم مصمم شد که هر  4بتواند انرژی تجدید پذیر تولید کند برای کاهش    2030تا سال  شد  

د روز آفتاب را داریم و یکی از عوامل تولی  330دارند و اینکار جزء برنامه توسعه قرار گیرد و اینکه با توجه به موقعیتی که در آن قرار داریم که 

برق تابش آفتاب است و عوامل دیگ هم نظیر گرد و خاک کم باشد و یکی دیگر از عوامل تولید برق بحث آب و هواست و اینکه استان  

درجه بره باعث کاهش تولید برق می شود و باعث    330خرااسن شمالی بهترین آب و هوای کشوری را دارد و اینکه در جاهایی که دما بالای  

 ا می گردد و با این تفاسیر استان ما از این لحاظ شرایط خوبی را داراست . مستهلک شدن پنل ه



 

 

مگابایت را جانمایی کرده ایم زمانی که ما نیروگاه خورشیدی را جانمایی می کنیم به همه عوامل توجه    250در ادامه اقای حسین پور گفتند ما  

  هکتار را جانمایی  100می کنیم و سعی می کنیم در موقعیتی احداث کنیم که نیاز به احداث پست نباشد چون هزینه زیادی را دارد ما در جاجرم  

مگابایت نیاز به احداث پست نیست و به ازای هر    10مگابایت است تمام این زیر    10شهرستان جانمایی صورت گرفته است که زیر    15کرده ایم  

موقعیت مکانی که انتخاب کردیم تأئیده    25مگابایت داریم و تمام    177مکان دیگر با ظرفیت    10هکتار زمین لازم است ما    1/ 5مگابایت    10

یگان  نیرو و برنامه ریزی را هم گرفتیم و تمام مجوز های تاسیس را هم گرفتیم و این زمین از اداره منابع طبیعی با قیمت بسیار کم تقریبا راوزارت  

هکتار زمین با تکنولوژی سانتراکل انجام می شود و در مرحله تجهیز کارگاه است و باید   20مگابایتی در    60است .در حال حاضر یک نیروگاه  

مگابایت در مرحله تجهیز کارگاه است نحوه تنظیمی که انجام می شود توسط    25افتتاح گردد و نزدیک شهرک صنعتی    1403قبل از تابستان  

رد  وزارت نیرو و اقتصاد و دارای تضمین خرید دارد یکی از قابلیت های خوبی که به وجود آوردند اینکه برق را تولید کرد و سر مرزها صادر ک

سنت بخرد هم قرارداد تضمینی در ایران داشته باشیم هم برق را بفروشیم و هم در برابر فروش برق نفت بخریم   7هر کیلو بایت می شود   به ازای

 مگابایت در کل کشور در حال تجهیز کارگاه و احداث شبکه هستیم .  4500نزدیک  1403تا سال آینده 

هم  چند پیشنهاد داریم اول اینکه می شود نیروگاه خورشیدی را خودشان تاسیس کنند و هم می شود تجهیزات مورد نیاز که تولید می کنند را فرا 

کنند در حال حاضر بحث ذخیره سازی را داریم هیچ نیروگاه کشوری باطری نمی خواهد نیاز به باطری نداریم فقط پنل و مستقیم وصل شبکه  

بزنند و برق را در بورس  می شوی نیروگاه  پیشنهاد بعدی این است که که خودشان  انرژی اضافه را می شود ذخیره کرد  باشد  باطری  م و اگر 

رکز  بفروشند و پیشنهاد بعدی می توانند با صنایع صحبت کنند و برق را به صنایع بفروشند پیشنها بعدی اینکه ظرفیت سنجی کنند و نیروگاه متم

و به صنایع واگذار کنند یا بفروشند و اینکه می شود نیروگاه را اینجا بزند و هر مرزی که بخواهند برق را بفروشند.می شود در منطقه  ایجاد کنند 

ه  ویژه زمین بگیرند و پنل خورشیدی را تولید کنند و می شود در مناطق باد خیز به جای نیروگاه خورشیدی نیروگاه بادی زد ما چند تا گلوگا

وب در استان داریم و همچنین بزودی تمامی ادارات موظف هستند برای تولید برق نیروگاه خورشیدی بزنند پیشنهاد بعدی سوله های  بادی خ

ورزشی داخل شهر است که می شود روی آنها نیروگاه خورشیدی احداث کرد .پیشنهاد دیگر این بود که در میادین شهر به جای مجسمه درخت  

و روی برگ های آن پنل خورشیدی نصب شود و سپس اقای حسین نژاد در خصوص برنمه هایی که تا کنون عملیاتی    های خورشیدی نصب کرد

مع شده بود توضیحاتی را ایراد نمودند.در ادامه آقای عمار به صورت تصویری در مورد پروژه ها و برنامه هایی که داشتند توضیحات کامل و جا

 بیان نمودند .

 

 

 مصوبات 
 مهلت  پیگیری شرح  ردیف 

اداره برق و   تحقیق و بررسی راجب مکان های مناسب جهت تاسیس نیروگاه خورشیدی   1

سرکت 

   گلچین فوم 

 

  تاجر اردنی   سرمایه گذاری نیروی انسانی جهت ایجاد نیروگاه     و  به کارگیری نیروهای متخصص 2

 وارد کردن تجهیزات و امکانات لازم جهت ایجاد نیروگاه   3

 

  تاجر اردنی  


